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 Zapisnika  12. sjednica Gradskog vijeća Grada 
Crikvenice održane dana 29. rujna 2022. 

u 18,00 sati 
 
 

 
NAZOČNI VIJEĆNICI: 
 
MARIO KRUŽIĆ  
IGOR IVANČIĆ  
IVA KARLIĆ   
IVAN SMOJVER  
SONJA POLONIJO  
VEDRAN ANTIĆ 
BRANKO KLEKOVIĆ 
VESNA CAR SAMSA 
 
SJEDNICI NIJE NAZOČAN: 
 
IVAN ANTIĆ 
ZDRAVKO PERNAR  
KARLA KNEŽEVIĆ  
DALIBOR LATIN  
GRACIAN ČOP  
DAMIR LJUBANOVIĆ  
BORIS BORAS  
 

 
OSTALI NAZOČNI: 
 
Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti i lokalnu samoupravu Jasminka Citković, pročelnik Upravnog 
odjela za komunalni sustav i zaštitu okoliša Mario Zubčić, voditeljica Odsjeka za 
gospodarstvo, turizam i projekte Snježana Sikirić, pročelnica Upravnog odjela za 
financije Jasna Perhat, direktor VIO Žrnovnica Crikvenica Vinodol d. o. o. Igor 
Uremović , Franko Gržetić direktor EKO Murvice, zapovjednik JVP Grada Crikvenice 
Robert Hrelja, viša stručna suradnica za opće i kadrovske poslove Sara Kolak Štula, 
voditeljica Odsjeka za upravljanje imovinom Marinela Krešić Ljubanović, ravnateljica 
Muzeja Grada Crikvenice Silvija Huljina, direktorica TZ Grada Crikvenice Marijana 
Biondić, ravnateljica Dječjeg vrtića RADOST Crikvenica Martina Magaš, ravnateljica 
Ustanove u kulturi dr. Ivan Kostrenčić  Andrea Car Avdagić, ravnateljica Centra za 
pružanje usluga u zajednici Grada Crikvenice Edita Kalanj, ravnateljica OŠ Zvonka 
Cara Desirre Pečaver, ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić Zorica. 
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Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je aktualni sat 11. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Aktualni sat 
 
Karla Knežević obavijestila je nazočne kako je proteklih dana stigao dopis na kućne 
adrese vijećnika sa potpisom zabrinutih građana a u kojem se ističe da predsjednica 
Gradskog vijeća Grada Crikvenice Vesna Car Samsa živi već 20 godina na području 
Križišća a fiktivno je prijavljena u Crikvenici. Uz dopis je poslan i stik sa stotinu slika 
koji to potkrepljuje i na kojima je vidljivo da predsjednica ujutro na posao ide iz Križišća 
i vodi sina u školu u Crikvenicu. Karla Knežević pročitala je cijeli dopis kojim se na 
kraju teksta utvrđuje da je predsjednica prekršila izborni zakon i zakon o prebivalištu i 
boravištu i da za to mora snositi kaznenu odgovornost. Postavlja pitanje da li je Grad 
svjestan situacije i kakva je daljnja procedura, te da li postoje sankcije i za vijećnike 
koji su podržali predsjednicu. 
 
Zamjenica gradonačelnika Ivona Matošić Gašparović odgovara da Grad nije o ovom 
dopisu imao saznanja već je pred mjesec dana dobio upit od novinara medija 
„Telegram“ o tom slučaju. Da su vijećnici to znali u momentu glasovanja za 
predsjednicu, vijećnici HDZ -a zasigurno ne bi glasovali za nju. Da li postoje određene 
sankcije utvrditi će institucije. 
 
Predsjednica je zamolila da joj vijećnici glasovanjem omoguće pravo na diskusiju, što 
su joj jednoglasno omogućili. Istakla je da je situacija o njenom prebivalištu čista i 
upoznala je nazočne da je podnijela kaznenu prijavu protiv počinitelja koji uznemirava 
njenu familiju a posebno kada se radi o njenom djetetu. Institucije vrše određene radnje 
po tom pitanju. 
 
Damir Ljubanović napominje da ako su navodi iz dopisa točni došlo je do kršenja 
izbornog Zakona i Zakona o prebivalištu i boravištu, zbog čega može doći i do novčane 
kazne i prestanka mandata. Ako se utvrdi osnovanost ovih tvrdnji brine ga osnovanost 
donijetih odluka i zaključaka Gradskog vijeća a naročito onih koje su donijete većinom 
glasova trećeg bloka i SDP-a.  
 
Zamjenica gradonačelnika izražava zabrinutost  za donijeti proračun, ukoliko se 
dokaže da predsjednica ne može biti članica Gradskog vijeća a i sve druge odluke 
naročito one donijete od strane  trećeg bloka i SDP-a. 
 
Predsjednica je zamolila da joj vijećnici glasovanjem omoguće pravo na diskusiju, što 
su joj jednoglasno omogućili. Ponovila je da je istraga po prijavljenom slučaju u tijeku. 
Policija je utvrdila da nisam počinila nikakvo kazneno djelo i Grad o tome može 
službeno zatražiti izvješće. 
 
Zdravko Pernar naglašava da stanuje u blizini predsjednice u Crikvenici. Vidi je kada 
povremeno dolazi u stan. U saznanju je da se je udala i živjela u Križišću.Zanima ga 
da li je predsjednica u momentu podnašanja kandidature bila svijesna da čini prekršaj.
  
Predsjednica je zamolila da joj vijećnici glasovanjem omoguće pravo na diskusiju, što 
su joj jednoglasno omogućili. Odgovara da se ne bi kandidirala da vidi u tome problem. 
Smatra da se u njen privatni život nitko nema pravo dirati, slikati mene , moju obitelj a 
nadasve moje djete, pratiti moju obitelj i slično. Važno je da je moja adresa ovdje i da 
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pripadam Crikvenici. Ja imam pravo odvesti djete na čuvanje u drugu lokalnu jedinicu 
kao i prespavati, kao što i drugi spavaju u drugim lokalnim jedinicama, kao Vinodolskoj 
općini i Senju. Ponavljam moj je život u Crikvenici. 
 
Gracian Čop naglašava da je u današnje vrijeme sve lako dokazivo. Signal mobitela 
predsjednice daje dokaz gdje ona boravi. Najpoštenije bi bilo da ona pokaže lokaciju 
signala svog mobitela od dana stupanja na dužnost. Da li nam je predsjednica to u 
mogućnosti dostaviti što bi bilo i najtransparentnije. 
 
Zamjenica gradonačelnika napominje da ne može odgovoriti na ovo pitanje ali može 
pozvati predsjednicu da ukoliko je točno to što ona tvrdi da nam podastre dokaze kako 
bi bilo svima jasno da li je ovaj saziv legalan ili nije. 
 
Sonja Polonijo naglašava da istovremeno gradonačelnik živi u Dolincima, gdin Friš u 
drugom mjesnom odboru od onoga u kojem obnaša dužnost i još neki. Gradonačelnik 
je dva puta osuđivan pa od njega nismo ništa tražili. Određene institucije su da te stvari 
istraže. 
 
Zamjenica gradonačelnika navela je da i član SDP Vedran Antić živi u drugom MO a 
i Vukelić Marko, jer ako smo transparentni navedimo svih. 
 
Dalibor Latin postavlja pitanje što je sa usporivačima prometa na Hrusti. Drugo je 
pitanje što se događa sa naknadom predsjednice ako prestane biti na funkciji kao i sa 
naknadom za njena službena putovanja.  
 
Pročelnik Mario Zubčić odgovara da je od danas mehanizacija na Hrusti te da će se 
do kraja slijedećeg mjeseca ugraditi usporivači prometa.  
 
Pročelnica Jasminka Citković odgovara da od nadležnog tijela nije donijeta još 
nikakva odluka te se ne može odgovoriti na pitanje što se događa s naknadom. 
 
Damir Ljubanović postavlja pitanje da li smo mi danas legalni za postupanje i da li 
smo ubuduće legalni. Imamo samo pismo zabrinutih građana i usmeno očitovanje 
predsjednice.  
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da postoji očitovanje da je podnijela kaznenu 
prijavu protiv nepoznatog počinitelja za uznemiravanje. Ne radi se samo o jednom 
pismu već o više pisama i nedjela koja su mi počinjena, ali u cilju istrage o istima ne 
mogu govoriti. 
 
Zamjenica gradonačelnika napominje da ne znamo da li predsjednica može obnašati 
funkciju predsjednice i ukoliko je u pravu neka institucije to potvrde, dostave dokaz te 
možemo nastaviti sa radom vijeća. Ne znamo što je sa odlukama koje su do danas 
donijete na svim vijećima. Ne znamo da li će današnje i svako iduće vijeće biti legalno, 
odnosno postoji jako puno upitnika. Mi kao HDZ ne možemo sudjelovati u radu 
nezakonitog vijeća jer ne znamo da li će daljnje odluke biti pravovaljane. Moj je 
prijedlog prema predsjednici da stavi mandat u mirovanje dok se ne utvrdi da li može 
biti članica vijeća. Teško je sudjelovati u radu vijeća i donositi odluke ne znajući da li 
će biti pravovaljane. 
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Vijećnici – članovi HDZ sa koalicijskim partnerima kao i zamjenica gradonačelnika 
napustili su sjednicu. 
 
Mario Kružić naglašava da je ovo izrežirana akcija kako bi se odvratila pažnja od 
nepravomoćne presude za gospodarski kriminal. Naime nakon žalbe Županijski je sud 
potvrdio prvostupanjsko rješenje gradonačelniku. Od strane gradonačelnika nismo 
ništa čuli da li svoj mandat misli dati na raspolaganje. Odnosno postavlja se pitanje da 
li su od 2009. godine odluke zakonite budući da je osuđen na 5 mjeseci zatvora, 
uvjetno na godinu dana i da je to Županijski sud potvrdio. Traži odgovor od stručnih 
službi. Pročelnica Jasminka Citković odgovara da će se pisanim putem odgovoriti. 
 
Boris Boras naglasio je da u ovakvom radu sjednice ne želi sudjelovati, dok se ne 
dokaže ovo što predsjednica tvrdi. Poštujem predsjednicu kao osobu i želim da istjera 
ovaj slučaj do kraja, a ja ne želim više sudjelovati u radu Gradskog vijeća. Boris Boras 
napustio je sjednicu. 
 
Ivan Smojver naglašava da odluke donijete od Gradskog vijeća su odluke, bilo 
donijete jednoglasno , većinom glasova, glasovima oporbe ili glasovima članova HDZ. 
Nadalje postavlja pitanje što je sa Planom procjene rizika od velikih nesreća, naime 
materijal nije prihvaćen na Gradskom vijeću zbog nedostataka i vraćen je . Radilo se 
je o hitnom postupku, a već 6 mjeseci po istom nije napravljeno ništa i nitko ne govori 
o Planu. Isto tako traži odgovor koliko se je platila stručna osoba koja je izradila plan. 
Drugo se pitanje odnosi na isplatu Nerizu d.o.o. u visini od 45.000,00 kuna – odnosno 
zašto nije provedena odluka Gradskog vijeća sa 5. sjednice vijeća. Na pitanja traži 
pisani odgovor. 
 
Sonja Polonijo postavlja pitanje da li je Županijska Skupština poništila odluku o dodjeli 
koncesije gradskog kupališta poduzeću Teta Filumena i da li će se raspisati novi 
natječaj – traži pisani odgovor. Nadalje predlaže da se na novom trgu ispred hotela 
Miramare fontana redizajnira jer nije baš najbolje ispala i ima nedostataka. Treće je 
pitanje da li se može očekivati projekt Štrosmajerovog šetališta na ponovno 
predstavljanje jer su u prvom građani dali svoje primjedbe. Četvrto pitanje je zbog čega 
je ponovljena javna rasprava za Prostorni plan. 
 
Igor Ivančić postavlja pitanje gradonačelniku da li se smatra odgovornim za komunalni 
nered, neuređene plaže, nečistoću i urbanističku devastaciju na području Crikvenice 
koje je davalo ružnu sliku turističkog mjesta a primjedbe su dolazile na razne adrese 
kako usmeno tako i preko poruka na društvenim mrežama. Kako gradonačelnik nije 
nazočan moli pisani odgovor. 
 
Mario Kružić postavio je pitanje parkiranja motocikla,  kojih je u turističkoj sezoni bilo 
najviše na javnim površinama. Postavlja pitanje kako riješiti problem i kolijko su 
komunalni redari naplatili kazni za nedozvoljeno parkiranje motocikala. Drugo je pitanje 
što se je najnovije poduzelo vezano za zatvaranje ceste, javnog puta, raštelom u 
Selcima na lokalitetu Dranče. Kao treće pitanje navodi da li se ima u planu odrediti 
mjesto, spomenik ili slično gdje će se upisati imena naših branitelja, naših sugradjana, 
a sve potaknut inicijativom udruge branitelja za određivanje dana branitelja na našem 
području. Smatra da bi se imena naših sugrađana poginulih u Domovinskom ratu 
trebala naći na jednom adekvatnom i pristojnom mjestu na području Grada.  
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Pročelnik Mario Zubčić odgovara da parking motocikala treba na pojedinim 
područjima riješiti sa rampom ili postavljanjem kamera na određenim mjestima. Broj 
kazni i naplata istih dati će se u pisanom obliku.  
 
Marinela Krešić Ljubanović odgovara da će izvršiti uvid u predmet Dranče te 
pismeno izvijestiti vijećnika o učinjenom. 
 
Vedran Antić postavlja pitanje da li se planira uložiti sredstva za popravak svlačionica 
i  WC u sportskoj dvorani. Drugo se odnosi na dopis koje je zaprimio  Odbor za sport  
o nelegalnom korištenju prostora na Matkinu, pa traži pisani odgovor što se je učinilo 
po tom pitanju.  
 
Direktor Eko Murvice Franko Gržetić odgovara da Gradska sportska dvorana traži 
veću investiciju i ulaganje a ove godine nije isto planirano. Obnovljen je parket u velikoj 
dvorani a u maloj još smo uvijek u nastojanjima. 
 
Iva Karlić postavlja pitanje da li cijene vrtića biti manje obzirom na obećano. Drugo je 
pitanje što je sa nabavkom higijenskih uložaka u školama. 
 
Pročelnica Jasminka Citković odgovara da se ne planira smanjenje cijena vrtića iz 
razloga jer je povećan broj djece i veća su ulaganja. Vezano za higijenske uloške u 
školoma sklopljen je ugovor sa firmom koja će iste isporučivati. Vijećnica Iva Karlić 
odgovara da su vijećnici obmanuti kada ste pred nekoliko mjeseci javno rekli da je sve 
spremno za smanjenje cijene vrtića. 
 
Vesna Car Samsa traži pisani odgovor na pitanje da li su konzumirana sva  
koncesijska odobrenja odnosno da li je izvršena naplata. Drugo je pitanje da li su 
djelatnicama iz produženog boravka u školama produženi ugovori, a kako se je to 
tražilo na prošlim sjednicama.  
 
Pročelnica Jasminka Citković odgovara da je upit poslat dvjema ravnateljicama kako 
bi dobili sliku i broj djece u produženom boravku, međutim za sada je samo jedna 
ravnateljica dala odgovor. Kad sakupimo sve činjenice odrarditi ćemo to. 
 
 
Predsjednica je utvrdila nakon prozivke koju je izvršila Dubravka Pobor,  da je istoj 
nazočno 8 vijećnika, što je pravovaljan broj za donošenje odluka i zaključaka. 
Dnevni red utvrđen ja jednoglasno sa 8 glasova ZA 
 

D n e v n i   r e d  
 
 

1. Verifikacija Zapisnika 11. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Prijedlog Odluke o izradi ID UPU zone ugostiteljsko turističke namjene NAZOR 

ANTIĆ  
3. Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja 

Crikvenica centar  
4. Prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Omorika 

(Dramalj - Crikvenica) – T15 i II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
Dramalj centar te s tim u vezi VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 
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Grada Crikvenice  
5. Izvješće o radu gradonačelnika siječanj - lipanj 2022. (izvjestitelj: gradonačelnik), 
6. Polugodišnje izvršenje Proračuna za 2022. godinu  
7. Prijedlog I. izmjena i dopuna proračuna za 2022. godinu  

7.1.  Prijedlog odluke o I. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2022. godinu 

      7.2. Prijedlog I. izmjena Programa utroška sredstava spomeničke rente za 2022. 
godinu 
      7.3. Prijedlog I. izmjena programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene 
poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2022. godinu 
7.4. Prijedlog II. izmjena Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 
7.5. Prijedlog I. izmjena javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2022.godinu 
7.6. Prijedlog programa održavanja  komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
7.7. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
7.8. Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada za 2022. godinu 
8. Prijedlog odluke o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od 

elementarnih nepogoda  
9. Prijedlog  Odluke o davanju ovlaštenja gradonačelniku za sklapanje izvansudske 

nagodbe  
 

 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika 11. sjednice Gradskog vijeća 
 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 suzdržanih glasova 
donijeli 
 
ZAKLJUČAK 
Verificira se Zapisnik 11. sjednice Gradskog vijeća. 
 
 
 

TOČKA 2. Prijedlog Odluke o izradi ID UPU zone ugostiteljsko 
turističke namjene NAZOR ANTIĆ  
 
Prijedlog odluke obrazložila je Ana Putar u ime izrađivača plana. 
U raspravi su učestvovali Mario Kružić, Sonja Polonijo i predsjednica Gradskog vijeća. 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 suzdržanih glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU 
o izradi ID UPU zone ugostiteljsko turističke namjene NAZOR ANTIĆ  
(tekst Odluke KLASA: 350-01/22-01/05, URBROJ: 2170-5-07/01-22-6 prileži Zapisniku 
i čini njegov sastavni dio) 
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TOČKA 3. Prijedlog Odluke o donošenju IV. Izmjene i dopune 
Urbanističkog plana uređenja Crikvenica centar  
 
Prijedlog odluke obrazložila je Ana Putar u ime izrađivača plana. 
U raspravi su učestvovali Mario Kružić, Ivan Smojver, Branko Kleković, Jasminka 
Citković i predsjednica Gradskog vijeća. 
Predsjednica je upoznala nazočne sa amandmanom gradonačelnika (amandman je 
privitak Zapisniku), te je nakon rasprave i prije glasovanja o Prijedlogu odluke sa 
8 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 suzdržanih glasova 
donijet 
 
ZAKLJUČAK 
 

S obzirom na činjenicu da su predloženi amandmani od strane Gradonačelnika 
po svojoj naravi imaju obilježje ispravke pogrešaka i činjenicu koja je na sjednici 
Gradskog vijeća usmeno iznesena da je u nadležno Ministarstvo dostavljen akt s 
ispravno navedenom visinom potrebno je od Ministarstva prostornoga uređenja, 
graditeljstva i državne imovine zatražiti očitovanje o navedenom odnosno potvrdu 
činjenice da je Ministarstvo izdalo suglasnost na tekst akta koji sadrži ispravnu visinu, 
a navedeno je potrebno zatražiti s obzirom na odredbe članka 108. stavak 4. Zakona 
o prostornom uređenju NN 153/13, 65/17, 114/18, 39/19, 98/19. 
ISPRAVAK POGREŠAKA: 

-  u stavku 1. dio rečenice koji glasi: “Upravnim odjelom za komunalni sustav, 
prostorno planiranje i zaštitu okoliša“, mijenja i glasi: „Upravnim odjelom za 
investicije, prostorno uređenje i imovinu“. 

- članku 29., stavak 10. dio rečenice koji glasi: „Visina građevine iznosi najviše 
21,65 m“, mijenja i glasi: „Visina građevine iznosi najviše 20,0 m“  

- stavku 2, alineja 2., rečenica koja glasi: “Upravnog odjela za komunalni sustav, 
prostorno planiranje i zaštitu okoliša“, mijenja i glasi: „Upravnog odjela za 
investicije, prostorno uređenje i imovinu“, te u stavku 4., dio rečenice koji glasi: 
“Upravnom odjelu za komunalni sustav, prostorno planiranje i zaštitu okoliša“, 
mijenja i glasi: „Upravnom odjelu za investicije, prostorno uređenje i imovinu.“ 

 
Nadalje se je prišlo glasovanju o Prijedlogu odluke 
 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 suzdržanih glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
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ODLUKU 
o donošenju IV. Izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja Crikvenica centar  
(tekst Odluke KLASA: 350-01/21-01/15, URBROJ: 2170-5-07/01-22-42 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 4. Prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna 
Urbanističkog plana uređenja Omorika (Dramalj - Crikvenica) – T15 i 
II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Dramalj centar te 
s tim u vezi VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 
Crikvenice 
 
Prijedlog odluke obrazložila je Ana Putar 
u ime izrađivača plana. 
U raspravi su učestvovali Mario Kružić, Sonja Polonijo i predsjednica Gradskog vijeća. 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA 
0 glasova PROTIV 
0 suzdržanih glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU 
o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Omorika (Dramalj - 
Crikvenica) – T15 i II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Dramalj centar 
te s tim u vezi VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Crikvenice  
(tekst Odluke KLASA: 350-01/22-01/06, URBROJ: 2170-5-07/01-22-7, prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 5. Izvješće o radu gradonačelnika siječanj - lipanj 2022.  

 
Izvješće o radu  gradonačelnika primljeno je na znanje. 
 

TOČKA 6. Polugodišnje izvršenje Proračuna za 2022. godinu  
 
Svih 8 nazočnih vijećnika bilo je SUZDRŽANO prilikom glasovanja o Polugodišnjem 
izvršenju Proračuna za 2022. godinu. 
Predsjednica je utvrdila da Polugodišnje izvršenje Proračuna za 2022. godinu nije 
prihvaćeno. 
 
 

TOČKA 7. Prijedlog I. izmjena i dopuna proračuna za 2022. godinu  
 

7.1.  Prijedlog odluke o I. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice 
za 2022. godinu 
7.2. Prijedlog I. izmjena Programa utroška sredstava spomeničke rente za 2022. 
godinu 
7.3. Prijedlog I. izmjena programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene 
poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2022. godinu 
9.4. Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 
9.5. Prijedlog I. izmjena javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2022.godinu 
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9.6. Prijedlog programa održavanja  komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
9.7. Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
9.8. P?rijedlog programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 

izgrađenih zgrada za 2022. Godinu 
 
 
Uvodno obrazloženje o Prijedlogu I. izmjena i dopuna Proračuna za 2022. godinu dala 
je pročelnica Jasna Perhat. 
Predsjednica Gradskog vijeća upoznala je nazočne da su na Prijedlog I. Izmjena i 
dopuna pristigla 4 amandmana. Dva amandmana Kluba vijećnika SDP PGS, jedan 
amandman Nezavisne liste Sonje Polonijo te amandman gradonačelnika. 
U ime predlagača pročelnica Jasna Perhat obrazložila je slijedeće: 
 

1. Amandman  1. Kluba vijećnika SDP PGS se prihvaća i postaje sastavni dio 
Prijedloga (amandman je privitak Zapisniku); 

2. Amandman 2. Kluba vijećnika SDP PGS se ne prihvaća (amandman je privitak 
Zapisniku) 

3. Amandman Nezavisne liste Sonje Polonijo   se prihvaća i postaje sastavni dio 
Prijedloga (amandman je privitak Zapisniku); 

4. Amandman gradonačelnika  se povlači   (amandman je privitak Zapisniku) 
 
 
Predsjednica je dala na glasovanje AMANDMAN 2 Kluba vijećnika SDP PGS 
koji je jednoglasno prihvaćen sa 8 glasova ZA, te je postao sastavni dio 
Prijedloga. 
Nadalje se je prišlo glasovanju po točkama od 1.- 8.- koje su sastani dio 
Prijedloga. 
 

 
7.1.  Prijedlog odluke o I. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice 
za 2022. godinu 
 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
ODLUKU 
o I. izmjenama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2022. godinu 
 
 
7.2. Prijedlog I. izmjena Programa utroška sredstava spomeničke rente za 2022. 
godinu 
 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
I. izmjene Programa utroška sredstava spomeničke rente za 2022. godinu 
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7.3. Prijedlog I. izmjena programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene 
poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2022. godinu 
 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 
 
I. izmjena programa utroška dijela turističke pristojbe namijenjene poboljšanju 
boravka turista na području Grada Crikvenice za 2022. godinu. 
 
7.4.Prijedlog I. izmjena Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 
 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
I. izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2022. godinu 
 
 
7.5.Prijedlog I. izmjena javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2022.godinu 
 

Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 

I. izmjene javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2022.godinu 
 
 
7.6.Prijedlog programa održavanja  komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 
Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 

 
Program održavanja  komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
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7.7.Prijedlog programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
 

Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 

 
Program građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu 
 

 
 

7.8.Prijedlog programa utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada za 2022. Godinu 
 

Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 

 
Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 
zgrada za 2022. godinu 
(tekst I. izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice KLASA: 400-02/22-01/08,UR. 
BROJ: 2170-5-05/01-22-8 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 8. Prijedlog odluke o imenovanju Gradskog povjerenstva za 
procjenu šteta od elementarnih nepogoda  
 

Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
ODLUKU  

o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda  
(tekst Odluke KLASA: 029-01/22-01/12, URBROJ: 2170-5-06/02-22-4 prileži Zapisniku i čini 
njegov sastavni dio) 

 
 

TOČKA 9. Prijedlog  Odluke o davanju ovlaštenja gradonačelniku za 
sklapanje izvansudske nagodbe  
 

Vijećnici su sa 
8 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
Prihvatili Prijedlog i donijeli 
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ODLUKU  
o davanju ovlaštenja gradonačelniku za sklapanje izvansudske nagodbe  
(tekst Odluke KLASA: 740-02/22-01/03, URBROJ: 2170-5-06/02-22-5 prileži 
Zapisnikui čini njegov sastavni dio)  
 
 
Dvršeno u 21,30 sati. 
 
ZAPISNIK PRIPREMILA 
Stručna referentica za pripremu              Predsjednica  Gradskog vijeća 

sjednica Gradskog vijeća  i          mr.sc. Vesna Car Samsa, dipl.ing. 

kolegij gradonačelnika 

Dubravka Pobor 

 

 

 

 

 


